

Date: 18 May 2025

Subject: Amendment No. 2 to the Production Sharing Agreement (PSA) for Block 53 (Mukhaizna)

The PSA was awarded in June 2005 to the Block 53 consortium that currently consists of Oxy (the designated operator) holding 47% Participating Interest, OQEP (20%), Indian Oil (17%), Liwa (15%) and PTTEP (1%). The Block 53 is located in Al Wusta Governorate and covers an area of 694 sq km. Block 53 includes the world-class Mukhaizna steam flood project, where over 640 million barrels have been produced to date with more than 3,500 wells.

I'm pleased to share that we have signed today with the government of Sultanate of Oman represented by the Ministry of Energy and Minerals "MEM" and together with our Partners in the Block, the Amendment No. 2 to the Production Sharing Agreement (PSA) for Block 53 (Mukhaizna) to extend the Term of the Agreement to year 2050. This agreement is expected to deliver significant value to all stakeholders. It is another example of OQEP contribution to Oman's 2040 vision, increasing the investment level in the asset and improving the OQEP's reserves position and financial returns starting from this year 2025. This agreement represents a pivotal step in Oman's energy sector, delivering economic value that will generate returns for shareholders. It is expected to support Oman's economic growth, enhance the attractiveness of the investment sector, and consolidate Oman's position as a reliable energy hub and strategic partner in the region.

Under the terms of the amended EPSA, Block 53 consortium believe they can potentially grow resources by more than 800 million gross barrels through various activities that include exploration, drilling activities and enhanced oil

التاريخ: 18 مايو 2025

الموضوع: تعديل رقم 2 لإتفاقية المشاركة في الإنتاج لمنطقة الامتياز رقم 53 (مخيزنة)

تم إسناد إتفاقية المشاركة في الإنتاج لمنطقة الامتياز 53 (مخيزنة) في يونيو من العام 2005 والتي تشمل في الوقت الحالي المشغل اوكسيدنتال عُمان ("OXY") بحصة مشاركة تبلغ 47% وأوكيو للإستكشاف والإنتاج ("OQEP") بحصة مشاركة 20% وشركة النفط الهندية ("Indian Oil") بحصة مشاركة 17% وشركة ليوا ("Liwa") بحصة مشاركة 15% وشركة بي تي إي بي التايلندية بحصة مشاركة 1%. تقع منطقة الامتياز 53 في محافظة الوسطى بمساحة 694 كيلومتر مربع. تحتوي منطقة الامتياز 53 على حقل مخيزنة المشهور عالميا بحقل البخار لتعزيز إستخلاص النفط و الذي أنتج حتى الآن أكثر من 640 مليون برميل من النفط و يحتوي على أكثر من 3500 بئر .

يسرني الإعلان عن توقيعنا على إتفاقية التعديل رقم 2 لإتفاقية المشاركة في الإنتاج لمنطقة الامتياز 53 (مخيزنة) مع حكومة سلطنة عُمان والمتمثلة في وزارة الطاقة والمعادن ومع شركائنا في منطقة الامتياز، وعليه سيتم تمديد الإتفاقية إلى العام 2050. من المتوقع أن تحقق هذه الإتفاقية قيمة عالية لجميع أصحاب المصلحة. وهي مثال آخر على دعم شركة أوكيو للإستكشاف والإنتاج لرؤية عُمان 2040، مما يزيد من مستوى الاستثمار في الأصول ويحسن وضع احتياطات الشركة وعوائدها المالية ابتداءً من العام 2025. تُعد هذه الإتفاقية خطوة محورية في قطاع الطاقة بسلطنة عُمان، لما تمثله من قيمة اقتصادية تُؤهلها لتحقيق عوائد مجزية للمساهمين. ومن المتوقع أن ينعكس هذا الحدث بشكل واسع في الأسواق من خلال دعم النمو الاقتصادي وتعزيز جاذبية القطاع الاستثماري، و عبر ترسيخ مكانة سلطنة عُمان كمركز طاقة موثوق وشريك استراتيجي في المنطقة.

وبموجب شروط إتفاقية تقاسم الإنتاج المعدلة، سيقوم شركاء منطقة الإمتياز 53 بالتوسع في الأنشطة بهدف استخراج حوالي 800 مليون برميل إجمالي من موارد

recovery projects across various reservoirs, as well as using new technologies to optimize steam flood patterns to boost hydrocarbon recovery which will offer attractive commercial returns to shareholders. We are excited with this new deal, proud with our strong partnership and we thank the continuous support from the government that was vital to move into a new prosperous phase for Block 53.

Best Regards,



أحمد بن سعيد الأزكوي
الرئيس التنفيذي

Ahmed Said Al Azkawi
Chief Executive Officer

الهيدروكربون من خلال أنشطة مختلفة تشمل الاستكشاف وأنشطة الحفر ومشاريع تعزيز استخلاص النفط عبر مختلف طبقات الهيدروكربون، فضلاً عن استخدام تقنيات جديدة لتحسين أنماط تدفق البخار لتعزيز استخلاص الهيدروكربون مما يوفر عوائد تجارية جاذبة للمساهمين. ونحن فخورون بشراكتنا القوية، ونتقدم بالشكر للحكومة على دعمها المستمر الذي كان له دور حيوي في الانتقال إلى مرحلة جديدة ومزدهرة لمنطقة الامتياز 53.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

